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Tiden siden sidste generalforsamling har desværre igen været præget af CoVid19, og bestyrelsen har derfor 
alene kommunikeret elektronisk. 

Siden sidst har vi indhentet tilbud på udskiftning af postkasser, det var desværre noget over de 50.000 vi 
estimerede til sidste generalforsamling, mere præcist ca. 70.000, hvorfor vi i første omgang ikke er kommet 
så meget videre, men vi skal videre og derfor er det hensigten den ny bestyrelse snarest går videre med 
dette. 

Vi har i året oplevet problemer med affaldssortering, hvor vi har måtte betale ekstra for at få det korrekt 
sorteret, vi prøvede efterfølgende med opdeling af info omkring dette samt opslag ved affaldspladserne, 
det har indtil videre heldigvis hjulpet. 

Vi får efter sommerferien repareret soklen foran ejendommen, vi afventer pt. en mere præcist dato. 

Endeligt har vi i året indkøbt nye fodboldmål til græsplænen. 

Til slut tak til bestyrelsen for årets samarbejde og herudover en stor tak til vores administrator Majbritt og 
vores servicefirma Complet. 

 

På vegne af bestyrelsen 


